

ALWAYS BE PRUDENT

News From Your Municipality

OCTOBER 2024 ISSUE NO. 118

COMMUNITY INFORMATION

RM OFFICE OPEN!

Taxes can be conveniently paid online at most financial institutions or you can come in and pay using debit, cheque or cash. Credit card payments can only be made online via plastiq.com Upcoming council meeting Nov 20, 2024

For upcoming events and activities please contact: St Laurent Recreation **Director Tammy** Hiebert sld.recdirector @mymts.net Text or call 204-739-3583 Please check St Laurent & **District** Recreation **Commissions** Facebook page or the Recreation **bulletin** board at the Welcome Centre for updates

RM Staff

Billie Jean Oliver, CAO Lorna Hildebrandt, ACAO Paul Belair, Admin Denise Allard, EDO

Contact us:
Phone: 204-6462259
Fax: 204-6462705
Email:
admin@rmstlauren
t.com
Web:
www.rmstlaurent.c

16 St. Laurent Veterans Memorial Rd. Box 220 St. Laurent, MB R0C 250 ST. LAURENT 2027 TRAVEL CLUB ST. LAURENT REC CENTRE

S



Oak Point
Craft & Bake Sale
Saturday, November 9
10am to 4pm
Oak Point Community
Centre
125 Sutherland ave.
Canteen will be available

St. Laurent's Annual

CHRISTMAS HOME TOURS

Back by popular demand

We would like to invite you to share your home expression by participating in the home tours. A hit of color and lots of Christmas décor ideas to delight and inspire the home decorator in all of us.

A variety of 6 homes will be on the slate again for this year's event. Submit your name early (by November 16, 2024) to participate!

Last events were successful in bringing people back to the good old days of sharing the spriti of Christmas.

If you are interested, please contact Penny Byron (204-646-2232), Jackie Leclair (204-791-3088) or Jacinthe Lambert (204-739-7014)

This year the event will be held Sunday, December 8, 2024



Breakfast with Santa
Nov 23, 2024
Oak Point Community Centre
125 Sutherland ave.
Doors open 9am
Breakfast 9:30am - 11:00am
Santa will arrive after
breakfast with treats for the
kids.
Face Painting

Board Governance Workshop and Age-Friendly 2024 Annual General Meeting.

This is to invite all St. Laurent Community
Members to attend and participate on
Saturday, November 16th in both or either of
our two events.

Text or email 204 906 9607 jgurr@mymts.net



\$30.00
each
Available
on
Nov 18
6 - 7 pm
and
Dec 2
6 - 7 pm
St.
Laurent
Fire Hall

WEST INTERLAKE WATERSHED DISTRICT TreeTime Rebate (Pilot Project)

The WIWD will be implementing a pilot project for an <u>additional</u> tree program for spring 2025 plantings. As our district has expanded to include portions of the RM of Rockwood and Portage la Prairie, as well as the community of Homebrook Peonan Point, the WIWD will be running a pilot project for a rebate program to all residents in the WIWD in an effort to provide fair program accessibility to everyone.

A maximum \$80.00 rebate will be issued to successful applicants.

You must order from TreeTime.ca and prepay for your order.

Rebate forms will only be accepted with an accompanying copy of the purchase RECEIPT and PACKING SLIP (the slip that is included in the order when delivered).

Contact the RM office or visit us at 16 Veterans Memorial located in the St. Laurent Rec centre and pick up a rebate form and instruction pamphlet if interested.



LES NOUVELLES DE VOTRE MUNICIPALITÉ

TOUJOURS PRUDENT

OCTOBRE 2024

PUBLICATION NO 118

RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

BUREAU DE LA MUNICIPALITÉ OUVERT!

Les taxes peuvent être commodément payées en ligne dans la plupart des institutions financières ou vous pouvez venir payer par carte de débit, chèque ou espèces. Les paiements par carte de crédit ne peuvent être effectués qu'en ligne via plastiq.com Prochaines réunion du conseil le 20 novembre, 2024

Pour les événements et activités à venir veuillez contacter Directeur des loisirs de Saint Laurent **Tammv Hiebert** sld.recdirector @mymts.net 2047393583 Veuillez consulter la page Facebook des commissions des loisirs de St Laurent ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour les mises à jour.

Employées de la M.R.

Billie Jean Oliver, Agente administrative principale Lorna Hildebrandt,

Adjointe à l'agente administrative principale

Paul Belair, Agent administrative Denise Allard,

Agent de développement économique Pour nous joindre : Téléphone: 204-646-2259 Télécopieur: 204-646-2705 Adresse courriel: admin@rmstlaurent.co

<u>Site Web:</u> www.rmstlaurent.com

16 Chemin Mémorial des anciens combattants de Saint Laurent Case postale 220 Saint-Laurent, MB ROC 250

ST. LAURENT 2027 TRAVEL CLUB ST. LAURENT REC CENTRE ST. LAURENT REC CENTRE

Fête annuelle de Saint-Laurent

TOURNÉE DE NOËL VENEZ CHEZ-NOUS

Aimez-vous décorer et recevoir de la visite?

La Tournée de Noël "**Venez Chez-Nous 2024**" est faite pour vous!

Encore cette année, nous sommes a la recherche de 6 maisons pour compléter notre circuit. Quelque soit le style ou la grandeur, c'est le caractère unique de votre décoration intérieure qui importe.

Faites découvrir de Nouvelles idées de décoration et profitez-en pour piquer une jasette!
C'est une bonne façon de se mettre dans l'esprit des Fêtes!

Nous avons eu tellement de plaisir par le passe qu'on se doit répéter l'experience! Si cela vous intéresse, inscrivez-vous **avant le 16 novembre** auprès de Penny Byron (204-646-2232), Jackie Leclair (204-791-3088) ou Jacinthe Lambert (204-739-7014)

Cette année la tournée aura lieu le Dimanche 8 décembre 2024



Nous invitons tous les membres de la communauté de Saint-Laurent à assister et à participer le samedi 16 novembre à l'un ou à l'autre de nos deux événements. Envoyez un SMS ou un courriel au 204 906 9607 jgurr@mymts.net



30,00 \$ chacun Disponible le 18 novembre 18 h à 19 h et le 2 décembre 18 h à 19 h Caserne de pompiers de St-Laurent



Oak Point
Vente d'artisanat et de
pâtisseries
Samedi 9 novembre
10h à 16h
Centre communautaire d'Oak
Point
125 avenue Sutherland
Une cantine sera disponible



Petit-déjeuner avec le Père Noël 23 novembre 2024 Centre communautaire d'Oak Point 125, avenue Sutherland Ouverture des portes à 9 h Petit-déjeuner de 9 h 30 à 11 h Le Père Noël arrivera après le petit-déjeuner avec des

WEST INTERLAKE WATERSHED DISTRICT Rabais TreeTime (projet pilote)

friandises pour les enfants.

Peinture sur visage

Le WIWD mettra en œuvre un projet pilote pour un programme d'arbres supplémentaires pour les plantations du printemps 2025. Comme notre district s'est élargi pour inclure des parties de la MR de Rockwood et de Portage la Prairie, ainsi que la communauté de Homebrook Peonan Point, le WIWD mènera un projet pilote pour un programme de rabais à tous les résidents du WIWD dans le but d'offrir un accès équitable au programme à tous.

Un rabais maximum de 80,00 \$ sera accordé aux candidats retenus.

Vous devez commander sur TreeTime.ca et payer d'avance votre commande. \\

Les formulaires de rabais ne seront acceptés qu'avec une copie du REÇU d'achat et du BORDEREAU D'EMBALLAGE (le bordereau qui est inclus dans la commande lors de la livraison).

Contactez le bureau du RM ou rendez-nous visite au 16 Veterans Memorial situé dans le centre récréatif de St. Laurent et récupérez un formulaire de rabais et une brochure d'instructions si vous êtes intéressé.